
ΕΡΩΤΗΣΗ

     Αθήνα, 27/06/2024

Του: Γραμμένου Βασίλειου, Βουλευτή Α΄ Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων
Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών

ΘΕΜΑ: «Σε απόγνωση οι παραγωγοί θερμοκηπιακής ντομάτας
στην Ιεράπετρα»

Κύριοι Υπουργοί,

Σε απόγνωση έχουν περιέλθει οι παραγωγοί θερμοκηπιακής ντομάτας στην
Ιεράπετρα καθώς μετά την περίοδο του Πάσχα κι ενώ η συγκομιδές είναι
αυξημένες διαπιστώνουν ότι η ζήτηση έχει πέσει κατακόρυφα. Όπως
ενημερωθήκαμε από τα τοπικά ηλεκτρονικά ΜΜΕ, τις τελευταίες εβδομάδες
χαρίζονται και αποσύρονται μεγάλες ποσότητες ντομάτας από όλα τα
δημοπρατήρια και τις εμπορικές επιχειρήσεις, αφού μένουν απούλητοι
δεκάδες τόνοι, που λόγω των υψηλών θερμοκρασιών, δεν μπορούν να
κρατηθούν για πολλές μέρες εκτός ψυγείων. Η συνεχιζόμενη καλοκαιρία είχε
ως συνέπεια οι ανταγωνίστριες Βαλκανικές χώρες να παράγουν νωρίτερα
ντομάτες και η εισαγωγή τους στη χώρα μας σε συνδυασμό με τις αυξημένες
τιμές των εγχώριων που διατηρούν οι έμποροι λιανικής,  τιμές που ήταν σε
αυτά τα επίπεδα πριν το Πάσχα, οδηγούν αυτόματα σε μείωση της ζήτησης
και κατά συνέπεια των τιμών. Οι παραγωγοί κάνουν έκκληση σε κοινωνικές
δομές (συλλόγους πολυτέκνων, γηροκομεία, κοινωνικά παντοπωλεία,
εκκλησίες κ.λ.π.)΄, προκειμένου να τους διαθέσουν δωρεάν τα προϊόντα τους
που είναι σε καλή κατάσταση.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. Υπουργοί:

1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να ενισχυθούν
οι παραγωγοί που βλέπουν τα προϊόντα τους να μένουν αδιάθετα και τα
εισοδήματά τους να συρρικνώνονται;
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2. Προτίθεστε να τους δώσετε κάποιας μορφής οικονομική ενίσχυση και
αν ναι, ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα και πώς πρόκειται να υπολογιστεί
το ύψος της;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΓΡΑΜΜΕΝΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ




